

Bismillah AR AR As Salaam Alaikum WR WB

Ladies and Gentlemen on behalf of the Board of Directors and the Management of Qatar Islamic Insurance Group I welcome you all to the Investors' conference for 30.6.2025.

I am Waleed Abu Arjah, the Investors Relations Officer at Qatar Islamic Insurance Group and I will give you a snapshot of the financial results as at 30.06.2025 . Mr. Yasser Al Amly, Group CFO and Mr. Nisamudheen S. A., Chief Technical Officer also joining us here.

During the period the Group booked Gross Written Contribution of QAR 249 million compared to QAR 288 million during the same period in 2024 registering (14) % deficit. The Policyholders' Fund generated Net Surplus of QAR 30 million in 2nd Q 2025 compared to deficit QAR (26) million in 2nd Q 2024 .

The Shareholders' Fund's total revenue reached QAR 98 million compared to QAR 127 million in 2nd Q 2024. The Shareholders' Fund Net income decreased from QAR 83 million in 2nd Q 2024 to be QAR 69 million in 2nd Q 2025. This translates into an decreased Basic Earnings Per Share (EPS) of QAR 0.46 for 2nd Q 2025 compared to QAR 0.56 for 2nd Q 2024.

On Balance sheet side as at 30.6.2025 the Total Policyholders' Equity stood at QAR 98 million whilst Total Shareholders' Equity stood at QAR 529 million compared to QAR 165 million and QAR 590 million respectively as at end 2nd Q 2024 . The combined Total Assets of Policyholders' Fund and Shareholders' Fund stood at QAR 1,196 Billion as at 30.6.2025.

You can download the consolidated Financial Statements as at 30.6.2025 as well as the Investors' Presentation from Investors' Relations section of our website www.qiic.com.qa.

I thank you for your kind attention and now we are ready to answer your questions.

بسم الله الرحمن الرحيم

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،

السيدات والسادة المساهمين الكرام ، نيابة عن مجلس إدارة مجموعة الإسلامية القطرية للتأمين أرحب بكم جميعاً في مؤتمر علاقات المستثمرين لعرض النتائج المالية للفترة المنتهية في 2025/6/30 .

أنا وليد أبو عرجة ، مسؤول علاقات المستثمرين في مجموعة الإسلامية القطرية للتأمين، وسأقدم لكم لمحة سريعة عن النتائج المالية للإسلامية للتأمين لنهاية 2025/6/30، ينضم معنا هنا اليوم السيد / ياسر العاملي ، الرئيس المالي للمجموعة والسيد / نظام الدين صدر منزل ، رئيس العمليات الفنية .

خلال الفترة ، حققت المجموعة إجمالي أقساط مكتتبة بقيمة 249 مليون ريال قطري في حساب حملة الوثائق مقارنة بـ 288 مليون ريال قطري خلال نفس الفترة من عام 2024 . كما بلغ صافي الفائض عن الفترة في حساب حملة الوثائق 30 مليون ريال قطري مقارنة بعجز (26) مليون ريال قطري عن الفترة المماثلة من العام 2024 .

كما بلغ إجمالي الإيرادات لحساب المساهمين 98 مليون ريال قطري مقارنة بـ 127 مليون ريال قطري خلال نفس الفترة من العام الماضي ، كما أن صافي الربح لحساب المساهمين قد بلغ 69 مليون ريال قطري مقارنة بـ 83 مليون ريال قطري عن نفس الفترة من العام السابق . مما يجعل العائد الأساسي للسهم الواحد (EPS) بقيمة 0,46 ريال قطري مقارنة بـ 0,56 ريال قطري لنفس الفترة من عام 2024 .

أما بالنسبة لبيان المركز المالي ، بلغ إجمالي حقوق حملة الوثائق في نهاية الفترة مبلغ 98 مليون ريال قطري ، بينما بلغ إجمالي حقوق المساهمين مبلغ 529 مليون ريال ، مقارنة مع 165 مليون ريال و 590 مليون ريال على التوالي في نهاية الربع الثاني من عام 2024 . كما بلغ إجمالي موجودات المساهمين وحملة الوثائق مبلغ 1,196 مليار ريال قطري كما في 2025/6/30 .

يمكنكم تنزيل البيانات المالية المرحلية الموحدة كما في 2025/6/30 بالإضافة إلى عرض
المستثمرين من موقعنا الإلكتروني www.qiic.com.qa ، أود أن أشكركم على اهتمامكم وحُسن
الإستماع والآن نحن على إستعداد لتلقي أي أسئلة .